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Fipronilcrisis  -  Impact op de eierexport 

Met de Fipronilcrisis beleefde de pluimveesector een woelige zomer. De crisis bleef niet 
beperkt tot Vlaanderen of België. 21 Europese landen hebben intussen al aangegeven dat 
ze getroffen zijn. Die landen hanteren een verschillende aanpak bij voedselcrises. De 
Europese Commissie komt eind september 2017 samen over de kwestie. Ook landen 
buiten de Europese Unie geven aan getroffen te zijn. De crisis heeft heel wat financiële 
schade tot gevolg en ook het imago van onze Vlaamse eieren kreeg mogelijk een deuk. 

1. Welke landen legden de invoer van eieren aan banden?

2. Heeft de minister reeds zicht op de gevolgen voor de Vlaamse exportcijfers van 
eieren?

3. Welke inspanningen zullen worden ondernomen om het imago van de Vlaamse 
eieren in het buitenland weer op te krikken?

4. Ook onze markt kreeg klappen. 

Is er reeds zicht op de totale omvang van de schade?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 1011 van 11 september 2017
van SOFIE JOOSEN

1. Op dit ogenblik zijn er geen landen die de invoer van eieren aan banden hebben gelegd.

2. De Belgische exportcijfers die betrekking hebben op de voorbije zomermaanden zijn 
heden nog niet beschikbaar.

3. Hiervoor verwijs ik mijn antwoord op de schriftelijke vraag nr. 1023 van Lydia Peeters 
gesteld op 14 september 2014.

4. Neen.


